

ANNUAL CELEBRATION

Commemorate the successes of the past year and embrace all the bright potential that lies ahead with your family, friends or business partners. Our diverse menus has been specially curated to help you celebrate a joyful annual lunch and dinner reunion at one of our flexible function venues.

The offer is valid from now to 30 April 2026 starting from HKD6,088 per table of 12 persons. Confirm on or before 30 November 2025 to enjoy 50% early bird discount on all upgrade beverage packages!



Exclusive benefits include:

- Free use of stage, dance floor and audio-visual equipment
- Free use of LED wall (for a minimum of 18 tables of 12 guests each)
- Free use of karaoke system (subject to availability)
- Free parking on a first-come, first-served basis
- Complimentary buffet voucher for two persons at Café East



[More Details](#)

For details or reservations, please contact our event sales department at +852 2313 4503, or email eventsales@newworldmillenniumhotel.com.

Terms and Conditions

- These offers are available for new confirmed bookings in one of our hotel function rooms for a minimum of three tables of 12 persons each hosted from 1 November 2025 to 30 April 2026.
- All prices are subject to a 10% service charge.
- Offer is not applicable to wedding events.
- The promotion is subject to change or cancellation without prior notice. Other terms and conditions apply.

千禧新世界香港酒店
NEW WORLD MILLENNIUM
HONG KONG HOTEL

年度慶典

酒店精心準備多款宴席菜單，配合靈活多變的宴會場地，助您與摯愛親朋及商業夥伴共享碩果，回顧佳績，展望前程，共度歡笑滿載的年歡午宴及晚宴盛會。

套餐優惠期由即日起至 2026 年 4 月 30 日，每席收費由 HKD6,088 元起 (12 位用)。凡於 2025 年 11 月 30 日或之前確認預訂，亦可以半價早鳥優惠訂購所有升級飲品套餐。



尊屬禮遇包括：

- 免費使用舞台、舞池及影音設備
- 免費使用 LED 幕牆 (最少 18 席或以上，每席 12 人)
- 免費享用卡拉 OK 設備 (視乎供應而定)
- 免費代泊房車 (先到先得)
- Café East 兩位用自助餐禮券乙張



更多資訊

查詢或預訂，請致電 +852 2313 4503 或電郵至
eventsales@newworldmillenniumhotel.com 聯絡宴會營業部。

條款及細則：

- 以上優惠適用於新確認之預訂，活動須於 2025 年 11 月 1 日至 2026 年 4 月 30 日期間在酒店宴會場地舉行，並須有最少三席 (每席 12 人) 或以上。
- 所有價目須另加一服務費。
- 以上優惠並不適用於婚宴活動。
- 以上優惠如有改動或取消，恕不另行通知。此推廣受有關條款及細則約束。

千禧新世界香港酒店
NEW WORLD MILLENNIUM
HONG KONG HOTEL